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Notulen Dorpsraad vergadering 
Conceptnotulen worden alleen verzonden naar alle bestuursleden van de dorpsraad. Pas nadat deze in een 
volgende vergadering zijn vastgesteld, worden zij als formeel document op de website geplaatst. 
 
Woensdag 9 april 2025, 20.00 uur in de Moriaan 
Aanwezig:  Vera van Waardenburg (voorzitter), Sieg Scholten (secretaris), Pieter Elzer,  Linda Valent,   
Hans Dellevoet, Peter Mijnen, Gerard van Diepen, Ineke Holtwijk en Jip Verschoor 
Afwezig: Kerstin Hogenbirk, Mirjam Gosen en Ronald de Kaper  
 
Aanwezig publieke tribune:  Lillian van Bennekom, Peter Weel, Astrid Schoutsen,  Loïs Iglesias, 
Martin Velthuijs,  Jacky de Vries, R. Peereboom, Greet Cudovan, Leela Kraaijeveld, Evert Hoogewerf,  
Petri Raijmakers en Luuth v.d. Scheer  
 

Agendapunten Wat 

1. Opening en vaststellen  
     agenda 

Voorzitter heet een ieder welkom op deze vergadering   

2. (Vragen) publieke tribune ● Greet geeft aan dat de werkgroep wonen senioren W.a.Z. inmiddels uit vier 
leden bestaat: B. van Gool, J. Danckaert, J. v.d. Land en zijzelf. 
De werkgroep is bezig met de planvorming voor een Knarrenhof in W.a.Z. 
De werkgroep gaat op 17 april inspreken bij de gemeenteraad Beverwijk. 

● Greet geeft aan dat “het rondje van W.a.Z.” op 5 mei weer een 
bevrijdingsevenement organiseert. Oorspronkelijk werd de bevrijding van 
Wijk aan Zee pas op 7 september 1945 gevierd. Er wordt nu nagedacht om 
in september een groot “80 jaar vrijheid” evenement te organiseren. 

● Volgens informatie zou Ella de Jong graag willen dat de viaducten op de 
Zeestraat “opgeleukt” zouden worden zodat er een mooie, vriendelijke 
toegang komt naar ons dorp.  
Astrid geeft aan dat dit binnen Tata besproken wordt. 

3. Notulen vergadering Concept notulen 12 maart 2025 
Agendapunt  5 behoeft een aanpassing: “volgens hem ook wel onenigheid” 
moet zijn “volgens de media ook wel onenigheid”. 
Na deze aanpassing worden de notulen goedgekeurd. 

4. Ingekomen stukken Periode 01-03-2025 t/m 31-03-2025 is doorgenomen, geen opmerking.  

5. Dorpsraad algemeen: 
Toekomstige overleggen & 
diverse onderwerpen 

● Jip Verschoor (38 jaar) wordt benoemd tot nieuw bestuurslid en zal zitting 
nemen in de Werkgroep Vitaal Dorp. Een mooie aanwinst en zij wordt van 
harte welkom geheten. 

● De voorbereidingen voor de DR jaarvergadering van 11 juni zijn in volle 
gang. Nadere publicatie zal in het mei nummer van de Jutter plaatsvinden. 
Actie Hans en Peter 

● Ronald en Peter zijn niet aanwezig geweest bij de presentatie “Gemeente 
Beverwijk 750 jaar marktrecht”, dus kan er geen terugkoppeling 
plaatsvinden. 

● De DR heeft een brief van de gemeente Beverwijk ontvangen betreffende 
de subsidie vanaf het “ravijnjaar” 2026. De Gemeente is aan het 
onderzoeken hoe om te gaan met de te verstrekken subsidies aan de 
stichtingen/ verenigingen/ initiatieven in Wijk aan Zee/Beverwijk. 
Alle subsidie-ontvangers hebben deze brief ontvangen.  
De vraag is nu: moeten we hieromtrent de koppen eens bij elkaar steken? 
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Peter Weel geeft aan dat er een openbaar subsidieregister is waarin we 
kunnen zien wie er subsidie ontvangt.  
Besloten wordt om alle subsidie-ontvangers binnen Wijk aan Zee op te 
roepen om met elkaar te praten over deze ontwikkeling. Actie Vera en 
Peter 

● Op 4 mei is de dodenherdenking, de DR is hier altijd bij vertegenwoordigd. 
Het idee is nu om kinderen te betrekken bij het deel van het neerleggen 
van het DR bloemstuk. Vera en mogelijk Hans zullen namens de DR 
aanwezig zijn. Sieg zal het bloemstuk bestellen. Actie Vera 

6. Werkgroep Milieu & 
Gezondheid 

● In januari heeft de rechtbank uitspraak gedaan inzake de Tata vergunning 
waarop inmiddels 600 tot 700 wijzigingen zijn aangepast.  
De Omgevingsdienst is in het gelijk gesteld. Milieuvizier (ook namens de DR) 
gaat nu in beroep. Talrijke zaken zijn niet duidelijk zoals o.a.: niet alleen 
ertsvelden overkappen maar alle buitenopslag overkappen, veel meer Best 
Beschikbare Technieken toepassen en ook is het gat tussen de metingen 
door Tata en RIVM nog steeds niet verklaard.  

● De rechtbank heeft ook uitspraak gedaan in de zaak betreffende de 
dampcompensatie Hoogoven 6. Tata moet nu deze dampcompensatie 
toepassen (systeem is al geïnstalleerd). Tata is het hier niet mee eens en 
gaat in hoger beroep bij de Raad van State. 

● Er zal een datum gepland gaan worden voor een gesprek met de commissie 
Klimaat en Groene Groei  / Tweede Kamer  actie Kerstin 

● De brandbrief van Frisse Wind voor het Openbaar Ministerie is mede 
ondertekend door de DR. Ruim drie jaren geleden is er aangifte gedaan en 
er is nog steeds geen standpunt van het OM in deze. 

● De brief van Frisse Wind voor Gedeputeerde Staten NH is mede 
ondertekend door de DR. Inspectie Leefomgeving en Transport hebben een 
Nox advies opgesteld. De Omgevingsdienst zou nu dit advies moeten 
toepassen op de vergunning. 

● Tennet heeft de geluidsbelasting in fases gemeten en heeft een rapport 
opgesteld. Conclusie Tennet: het trafostation is niet verantwoordelijk voor 
de geconstateerde extra geluidsbelastingen. Slechts 1/3 deel van het 
trafostation is nu in gebruik en er wordt nog volop opgeschakeld. De DR 
gaat met de ingehuurde expert nu het rapport bestuderen / bespreken. 
actie Hans 
Tijdens deze vergadering wordt er ook vastgesteld dat er in de afgelopen 
tijd een enorme toename van lawaai wordt geconstateerd vanaf het Tata 
terrein gelegen achter de Julianaweg / Zeestraat. 

7. Werkgroep Ruimtelijke 
ordening. 

● Volgens informatie wordt het Elfi project aan de Julianaweg in mei verkocht 
aan een particulier. 

● Het pand aan het Julianaplein is inmiddels opgeknapt en in gebruik. 
De Gemeente gaat het pand toetsen op de onderdelen van de verstrekte 
vergunning.  

● Er is geen nieuws te melden over hotel de Wijck. 
● De gemeente heeft de huurovereenkomst met camping Aardenburg 

opgezegd met ingang van 30 september 2026. De gemeente wil plannen 
realiseren voor de bouw van 35 woningen (meest  sociaal) maar mogelijk 
zullen dit slechts 25 woningen worden, dit in verband met de 
stikstofruimte. Voorkeur heeft een mix van koop / huur en sociaal / vrij. 
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Het project moet openbaar aanbesteed worden en dit kan dan nadelige 
consequenties hebben voor het aandeel sociale woningen. 

● Jacky de Vries heeft recentelijk een gesprek gehad met A. Bal betreffende 
de oprichting van de wooncoöperatie. A. Bal heeft een bedrag van € 25.000 
toegezegd voor de oprichting van de wooncoöperatie en voor een 
onderzoek. Ook gaat de gemeente een bijeenkomst plannen met 
projectontwikkelaars en de wooncoöperatie om gezamenlijk naar de 
mogelijkheid van plannen te kijken. De wooncoöperatie heeft ook aandacht 
/ interesse in de ontwikkeling bij camping Aardenburg. 

● In 2023 zijn er 13 ideeën / nieuwe bestemmingen voor de twee Tata 
panden Zeestraat binnengekomen bij de DR. Gezien dat er nauwelijks 
ontwikkelingen zijn bij Tata betreffende deze panden en één pand zelfs nog 
bewoond wordt, trekt de DR zich nu terug als bemiddelaar uit dit project.  
Na overleg zijn van elf ideeën / nieuwe bestemmingen de gegevens door de 
DR doorgestuurd naar Tata voor eventuele verder behandeling.  
De indieners zijn hierover door de DR geïnformeerd. 
Tata geeft aan er geen voorstander van te zijn om aan deze twee panden 
een monumentenstatus toe te kennen (voornemen van Gemeente B’wijk) 

8. Werkgroep Vitaal Dorp ● De detaillering van de renovatie van de bushalte is door de gemeente met 
de DR besproken. 

9. Werkgroep Subsidie 
1. Gebiedsinvesteringen 
     Netten op Zee 
2. Milieuherstel 

● Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 

10. Rondvraag ● Er zijn diverse klachten betreffende het herstelwerk van de straat bij de 
aanleg van de glasvezelkabel. Kapotte stoeptegels en oneffenheden 
(hoogteverschillen) in het straatwerk. Er zal contact opgenomen met de 
uitvoerder. Actie Sieg en Peter 

Afsluiting  De voorzitter sluit om 21.15 uur de vergadering 
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